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Abstract (en)
The control unit (2) has a window (13) and another window stuck on a window carrier (14) by a double-sided adhesive tape (16) and another
double-sided adhesive tape. A control element e.g. control knob, extends over a level of front sides of the windows in a projected manner. Thickness
(d2) of the adhesive tapes is formed depending on thickness (d1) of the windows so that overall thicknesses of the windows with respective tapes
are equal. The former window is made of glass, and the latter window is made of stainless steel. An independent claim is also included for a method
for manufacturing a control unit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bedieneinheit für ein Hausgerät (1), welche einen Blendenträger (14) aufweist, an den eine Blende (13, 18) mittels eines
Klebebands (16, 19) angeklebt ist, und zumindest ein Bedienelement (3) umfasst, welches sich über das Niveau der Vorderseite (17, 20) der Blende
(13, 18) erhaben erstreckt, wobei die Dicke (d2, d4) des Klebebands (16, 19) abhängig von der Dicke (d1, d3) der Blende (13, 18) so ausgebildet
ist, dass die gesamte Dicke (d1, d2) einer ersten Kombination einer ersten Blende (13) mit einem ersten Klebeband (16) gleich der gesamten Dicke
(d3, d4) einer zweiten Kombination einer zweiten Blende (18) mit einem zweiten Klebeband (19) ist. Die Erfindung betrifft auch ein Verfahren zum
Herstellen einer Bedieneinheit (2).
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